
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 02/02/2024 
 
Του:  Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
 
ΘΕΜΑ: «Αντιδράσεις για την υποβάθμιση του Πρωτοδικείου Αμαλιάδας 

Ηλείας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Φορείς και σωματεία, όπως πληροφορηθήκαμε, εδώ και μέρες διαμαρτύρονται στην 
Αμαλιάδα Ηλείας, εξαιτίας της επιχειρούμενης βούλησης του υφ΄ υμών Υπουργείου να 
υποβαθμίσει το Πρωτοδικείο της με το νέο νομοσχέδιο. Σύσσωμη η τοπική κοινωνία 
εκδηλώνει την πρόθεση της να αποτρέψει το εν λόγω επικείμενο δεδομένο. Αυτό 
καταφάνηκε πρόσφατα και σε πρόσφατη συνέντευξη τύπου στο Εργατικό Κέντρο 
Αμαλιάδας, με τη συμμετοχή του Δήμου Ήλιδας και του Δικηγορικού Συλλόγου 
Αμαλιάδας. Μια επικείμενη υποβάθμιση του αναφερόμενου Πρωτοδικείου θα έπληττε εν 
τω συνόλω αφενός τον κοινωνικό και οικονομικό ιστό της Περιφερείας Ηλείας και 
αφετέρου θα προκαλούσε συσσώρευση δικαστικών υποθέσεων στον Πύργο, δεδομένου 
ότι η Αμαλιάδα έχει περισσότερες υποθέσεις από το κεντρικό Πρωτοδικείο της 
Περιφερείας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε όπως αποτρέψετε την υποβάθμιση του Πρωτοδικείου Αμαλιάδας Ηλείας για 
όλους τους προαναφερόμενους λόγους; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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